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Samenvatting: 

De heer E. Steenbergh heeft per email aan de raad gevraagd 

om aandacht voor de problematiek van de gezondheidsrisico's 

van UMTS-antennes.<br>Op basis van de beschikbare 

informatie doen het college in afwachting van de afronding 

van een evaluatie van het Nationaal Antennebeleid en de 

onderzoeken naar mogelijke gezondheidsrisico's, nu geen 

voorstel het bestaande beleid voor de plaatsing van UMTS-

antennes in Leidschendam-Voorburg te wijzigen. 

Financiële consequenties: 
 

Behandelvoorstel 

commissie:  

Communicatie: 
 

Ingekomen griffie: 
 

Verantw. Portefeuillehouder: (Geen) 
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